
 

ZAPISNIK 

4. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Studenec, ki je bila 8.6.2023 ob 19:00 uri, v prostorih 

Krajevnega urada na Studencu 

 

Prisotni člani sveta: 

Uroš Gorenc, Miha Štajner, Anton Gramc, Damjana Pirc, Janoš Janc, Andrej Lisec, Marjan Bizjak, 

Martin Metelko 

Ivačič Slavica – tajnica KS Studenec 

Odsotni člani sveta :  

/ 

Sejo vodi: Uroš Gorenc – predsednik sveta KS Studenec 

Predsedujoči pozdravi člane sveta ter prične sejo. 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta KS Studenec. 

Predsedujoči prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter potrditev. 

Predlog dnevnega reda: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda                                                                             
2. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne  seje sveta z dne 17.3.2023  
3. Beseda župana Občine Sevnica 
4. Tekoča dela v KS  
5. Razno 

 

Razprave ni. 

Sklep: 

Svet soglasno sprejme predlog dnevnega reda. 

Izid glasovanja:  8 za 0 proti (prisotnih 8) 

Sklep sprejet. 

 

 



 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje z dne 17.3.2023 

 

Ga. Ivačič poda zapisnik v obravnavo in potrditev . 

Razprave ni. 

Sklep: 

Pripomb na zapisnik  3. redne seje z dne 17.3.2023 ni.  V potrjeni vsebini je objavljen na spletni strani 

Občine Sevnica – Krajevna skupnost Studenec. 

Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8 ) 

Sklep sprejet. 

 

 

AD3 

Beseda župana Občine Sevnica 
 

AD4 
Tekoča dela 

 

- Župan občine Sevnica, g. Srečko Ocvirk, v uvodu vse navzoče lepo pozdravi in čestita članom 

sveta ob izvolitvi v Svet KS, prav tako  čestita  ob izvolitvi g. Gorencu za predsednika KS 

Studenec. Poudari, da si tudi v prihodnje želi dobrega sodelovanja z predsednikom in  člani 

sveta. V nadaljevanju predstavi aktivnosti občine in sicer splošna dela, predvsem skrb za 

starejše, otroke, dela v infrastrukturi, to je skrb za vodo, odvoz smeti, skrb, da se skupaj z gasilci 

pregledajo hidranti, urejajo javne površine, opravlja košnja trave, delovanje javne razsvetljave, 

urejenost pokopališč. Ta dela se redno izvajajo. Na kratko je predstavil investicije, ki se bodo 

izvajale na našem območju in sicer v teku je izbor za izvajalca fasade za stavbo Krajevnega 

urada in Gasilskega doma, v Roviščah potreba po spremembi ureditve mrliške vežice – tu 

nastaja problem okoli  meteornih vod, v Hudem Brezju prestavitev ceste pri domačiji Metelko, 

potrebna sanacije čistilne naprave na Studencu, asfaltacija ceste proti domačiji Arto 1 – bo 

narejena, vzdrževanje cest in javnih poti – se redno izvaja, višajo se stroški deleža proračuna 

za vrtce, šole in ostale socialne transferje. Županu je poznana problematika otroškega varstva 

na Studencu, vendar meni, da je po ostalih vrtcih po Občini dovolj prostora, da se lahko varstvo 

otrok  zagotovi tudi na tak način. 

- g. predsednik Uroš Gorenc se županu zahvali za prijazne besede, prav tako si želi dobrega 

sodelovanja z člani sveta in županom tudi zanaprej. Pove, da se bo trudil in delal za razvoj kraja, 



veseli ga da bo kulturna dvorana lepo urejena, obnovljene bodo označbe na cestišču -  v 

dogovoru z g. Perčič. Poudarja tudi pomen pridobitve telovadnice na Studencu, idejo zelo 

podpira, bo pa vsekakor potrebno nekaj časa , da bo prišlo do izvedbe projekta. 

- Ga. Damjana Pirc (Brezovo) v začetku pozdravi g. župana , pove, da je v vasi Brezovo še 10 hiš, 

ki niso priključene na javni vodovod, imajo svoje zajetje – bo potrebno na tem področju 

ukrepati, g. župan prosi za spisek le teh in pa potrebne so izjave krajanov, da si želijo priključitev 

na javni vodovod, v nadaljevanju ga. Pirc omeni težave pri pridobivanju gradbenih dovoljenj, 

omeni zelo nevarno križišče na regionalno cesto – direkcija za ceste dela zelo počasi, zato prosi 

Občino za pomoč, da bi se dela pospešila, kajti križišče je zelo nevarno, z ureditvijo pa bi se 

preglednost močno povečala. 

- G. Andrej Lisec (Osredek) pove, da izvajalci del Komunala ves čas obsekavajo drevje, opravljajo 

čiščenja, vendar za njimi ostane veliko odpadkov na cesti, s tem postane cestišče spolzko in 

nevarno. Cesta je že tako nevarna, potrebna razširitve, potrebovali bi označbe za promet  cona 

30 oz. 40. 

- G. Marjan Bizjak (Zavratec), predlaga razširitev ekološkega otoka, smeti je ogromno tudi zaradi 

vikendašev, opravljen je bil ogled ceste, sklical je sestanek z vaščani, na sestanku prisoten tudi 

predsednik KS, ki je sestanek zelo pohvalil. Želja je tudi  po pločniku,  in ureditev križišča, vendar 

je problem z lastniki zemljišč. 

- G. Miha Štajner (Rovišče) – problem vodovoda na Vrsah – župan pojasni, da je reševanju v teku, 

so se pa pojavile težave, g. Štajner izrazil željo, da bi se pločniki podaljšali, župan pojasnjuje, da 

je bilo to v preteklosti lažje izvedljivo, sedaj so postopki dolgotrajni, potrebno veliko več 

dokumentacije, v nadaljevanju g. Štajner izpostavi dilemo okoli mrliške vežice v Roviščah – ali 

se gre v projekt obnove le te ali pa postaviti novo, vprašanje kuhinje, ki je sedaj v domu, župan 

predlaga, da se poišče racionalna rešitev, ugotovi kolikokrat se vežica letno uporabi in 

podobno.. 

- G. Anton Gramec (Ponikve) izpostavi nered, ki vlada na ekološkem otoku – prepolno smeti, 

župan odgovarja, da je potrebno apelirati na kulturno zavest ljudi, preprečevanje vandalizma 

- G. Janoš Janc (Arto) , na Artu so prestavili ekološki otok, postavljena je avtobusna čakalnica, 

čistilne narave na Artu ne bo, zato je potrebno ukrepati kar se tiče subvencij za male čistilne 

naprave, omeni cesto Arto – Studenec vprašanje izvedbe 

- G. Martin Metelko (Hudo Brezje) – v planu prestavitev ceste pri njihovi domačiji, škarpa je še 

vedno nedokončan projekt 

- G. Uroš Gorenc (Studenec) kar se tiče razširitve ceste pri družini Smerdelj pojasnjuje, da je 

naročen geodet, neenakomerna košnje trave po vaseh  -na to vpliva tudi slabo vreme, včasih 

smo imeli svojega javnega delavca in je bilo lažje organizirati,  imel je tudi razgovor o tem na 

Komunali, ostala je še nedokončana asfaltacija pri družini Pavkovič, poslan je zahtevek za 

pridobitev ogledala pri Rupar, zahtevek za dodaten kontejner na Ponikvah, obenem bodo 

pregledali še ograjo na Ponikvah. G. predsednik tudi pove, da so bila finančna sredstva za 

delovanje društev  že razdeljena. 

 

 

 



 

 

Priloga zapisnika je podroben finančni načrt za leto 2023, predsednik Uroš Gorenc izpostavi 

posamezne aktivnosti in sicer: 

- Asfaltiranje v Zavratcu, proti Pavkovič – to je ostalo še iz prejšnjega mandata, rezervacija 

finančnih sredstev 

- Cesta Ponikve – urediti do križišča – dogovorjeno 

- Izvedba fasade na stavbi KU in GD Studenec – dogovorjeno 

- Na Komunali poskusiti se dogovoriti o ekološkem kotičku na Brezovem in Artu 

- V Roviščah  - križišče pri Cerkvi, projekt bo zelo težko izpeljati zaradi določenih tehničnih 

težav 

- Ovinek  -  cesta pri družini Smerdelj, to je občinska cesta, odmera se že dela, cestišče mora 

biti zarobničeno, kajti ni pločnika, da bi bila zagotovljena čim večja varnost za pešce  

- Prošnja Nikolaj Janko , Arto 1, - pomoč pri sanaciji dovozne poti do hiše – nujno potrebna 

zaradi bolezni otroka, prošnja je tudi pri županu 

- Zavratec – urediti pešpot – osnovna dokumentacija je urejena, so pa problemi v Zavratcih z 

lastnico zemljišča 

-  istočasno je treba projekt urediti tudi križišče na Brezovem – potreben razpis za pridobitev 

dokumentacije 

- Na Studencu v mrliški vežici se bo zamenjala kuhinja in ploščice – občinski projekt 

- V Hudem Brezju – škarpa  - izvedba v teku – priprava  

 

 

          

Ad 5 

Razno 

 

Drugih pripomb in predlogov ni bilo, zato je bila seja zaključena  ob 20.06  uri. 

 

Ob zaključku seje je bilo prisotnih 8 članov. 

 

 

 

 

 

Zapisala:                                                                                                Predsednik sveta KS: 

               Ivačič Slavica                                                                                             Uroš Gorenc 


